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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم با سلام خدمت استاد عزیز: ما شاگردان شما همواره دعاگوی شما هستیم و از

شما نیز می خواهیم ما را دعا فرماد تا در راهی که نشانمان دادید ثابت قدم بمانیم. ان شا االله. در

رابطه با حضرت رقیه علیها السلام علاوه بر تشکر از زحمت شما باید بگوم من به پاسخ نرسیدم می

خواستم بدانم حضرتعالی با توجه به مطالبی که خودتان فرمودید آیا در حضور حضرت رقیه در شام و

جریان شهادت ایشان به یقین رسیده اید؟ که ما نیز با دلگرمی بر تحقیقات شما به راحتی بتوانیم به

روضه حضرت رقیه گوش دهیم آن سخنانی که در نقد شهید مطهری گفته شد به شدت قابل نقد می

باشد این که سخنرانی های ایشان را نقد یک طرفه و با مخاطب ناآشنا لحاظ کنیم به نظر بی انصافی

است چطور است که وقتی مطالبی را با مردم بگوم و از آنها اشک بگیرم یک طرفه نیست ولی وقتی

اندیشمندی بر اساس تحقیقات خود به انحرافی پی می برد ولو به اشتباه و آن را با مخاطبان واقعی

عاشورا در میان می گذارد مخاطب ناآشنا می شود. وقتی ما می بینم ایشان با فداکاری و پذیرفتن

همه تبعات آن سخنرانی ها را بر تحریفات عاشورا ایراد می کند ولی با این حال روز به روز بسیاری از

مداحان ما و بعضی از روحانیون بر انحرافات عزاداری و روضه خوانی می افزایند چگونه این زحمت

ایشان را با مخاطب ناآشنا و نقد یک طرفه نام می نهند مگر مطلب علمی و آکادمیک بوده که ایشان

با توده ها در میان گذاشتند از طرفی اگر بپذیریم شهید مطهری بدون در نظر گرفتن احادیث و .. و

فقط با نگاه به تاریخ به نقد پرداخته از ارزش علمی ایشان بسیار می کاهد هر چند ما بخواهیم با تذکر

احترام برای ایشان وصله پینه بکنیم و .... با تشکر التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده در عین اینکه به تمامه خود را وامدار شهید مطهری«رحمةااللهعلیه»

میدانم، وقتی کتاب علامه سید جعفر عاملی را خواندم احساس کردم در این مورد سخن علامه سید

جعفر عاملی قابل توجه است. مضافاً اینکه معتقدم روح مردم اجازه نمیدهد جریانی مثل حضرت

رقیه«سلامااللهعلیها» در قرن هفتم به آنها تحمیل شود و آنها آن را ادامه دهند. موفق باشید


